
  

 

            Secretariaat: Klaverweide 17 

            5469 GM KELDONK 

            06-57664172 

            Banknr. NL96 RABO 0101 400284 

 

     Volkstuinvereniging “De Koppel”  

 

 

 

 

Verslag algemene ledenvergadering 11-03-2019. 

Aantal personen aanwezig: 33 
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1. Opening en welkom 

Leo opent de vergadering en heet iedereenwelkom. Hij vraagt, mede op verzoek van Jan 

Dekkers, enkele ogenblikken stilte voor twee overleden leden van onze vereniging t.w. 

Piet Jacobs en Anita van Lun. 

 

2. Verslag ledenvergadering 2018. 

Er zijn geen op- of aanmerkingen op het vorige verslag. 

 

3. Financieel verslag en begroting 2018/2019 

Na een korte toelichting door Arie wordt het verslag goedgekeurd. Dhr. Kicken vroeg 

uitleg m.b.t. “declaraties van de bank”. Hiermee wordt bedoeld alle rekeningen die leden 

indienen als zij iets voor de vereniging hebben aangeschaft. 

 

4. Kascommissie. 

Louise de Jong en dhr. Scheijvens zijn op bezoek geweest bij Arie thuis om de kas te 

controleren. Louise deelt mondeling mee dat zij geen onrechtmatigheden hebben gevonden 

in de boekhouding van onze vereniging waarmee onze penningmeester decharge wordt 

verleend. Voor volgend jaar hebben dhr. Scheijvens en dhr. Kruter zich opgegeven voor de 

kascontrole. 

 

5. Mededelingen van het bestuur. 

a. Het afgelopen jaar zijn er best veel mensen geweest die hun lidmaatschap hebben 

opgezegd om welke reden dan ook. Voor een deel was dit i.v.m. het achteruitgaan 

van de gezondheid. Dat betekent dat we ook weer veel nieuwe leden hebben 

kunnen verwelkomen. Op dit moment is er nog 1 tuin waar een nieuwe huurder/lid 

voor gezocht wordt.  

Dit jaar heeft het bestuur voor het eerst in de geschiedenis van onze vereniging een 

lid de huur opgezegd, of om het duur te zeggen geroyeerd. De reden van dit 

royement was het niet betalen van de huur en het totaal verwaarlozen van de tuin. 

Met het betreffende lid zijn diverse gesprekken gevoerd en is er de kans geboden 

om te verbeteren. Toen dit na ruim een jaar nog niet was verbeterd heeft het bestuur 

haar het lidmaatschap opgezegd, waar het lid geen bezwaar tegen heeft 

aangetekend.  
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b. Bestuursverkiezing Jack en Arie zijn aftredend en verkiesbaar. Vanuit de 

vergadering is geen bezwaar geopperd voor de herverkiezing van Jack en Arie. 

c. Gebruik tuinen en bijhouden van de paden. Het bestuur heeft regelmatig overleg 

met de tuincommissie omtrent het gebruik van de tuinen. Hier en daar zijn nog wel 

wat opmerkingen te plaatsen. Kortweg: gebruik de tuin voor datgene waarvoor zij 

bedoeld is. Het telen van groenten en bloemen en voor de liefhebbers wat 

fruitboompjes. Hiermee worden ook de paden bedoeld rondom je tuin(en). 

Onderhoud deze ook zoals het behoort. Heb je daarbij wat hulp nodig? Vraag 

ernaar bij de tuincommissie of het bestuur. Misschien kunnen je buren ook een 

goed advies geven! 

 

d. Bijhouden paden. Zie boven 

 

e. Het idee is dat we als vereniging de plannen die we als bestuur hebben en de 

traditie die we al samen hebben opgebouwd gaan vastleggen en communiceren in 

een jaarplanning. Die planning zetten we op de website en hangen we op in het 

Koppelhuyske en het mededelingenbord. Wat staat er al op de planning? De 

jaarlijkse ledenvergadering, de NL-doet dag, en de opruimdagen in september. 

Maar er zijn meer activiteiten te bedenken.  

 

1. Afgelopen jaar is een kleuterklas op bezoek geweest in de tuin. Zij 

hebben wat uitleg bij het IVN gekregen en zijn daarna langs onze 

tuinen gewandeld. De kleuters kregen zo een idee hoe groenten 

geteeld worden. Onder de overkapping hebben zij samen een glas 

limonade gedronken en een versnapering gegeten. 

2. De IVN houdt een Kikkerfestijn, misschien kunnen we daarbij 

aansluiten? Nu houden we op die dag al spontaan kleine 

rondleidingen vaak via familieleden. Dit zouden we kunnen 

verbreden. 

3. Misschien kunnen we een plantjes (verkoop)dag organiseren zoals 

we dat met aardbeiplanten al doen en vroeger ook wel gedaan 

hebben met andere planten. 

4. Volgend jaar bestaan we 45 jaar, ook zo’n feestdag kunnen we in de 

jaarplanning opnemen. Maar wat we ook doen, een meerderheid van 

de leden moet er wel de lol van inzien, het moet bijdragen aan ons 

saamhorigheidsgevoel en onze vereniging op de kaart zetten. In 

2019 werken we dit idee verder uit. Wil je meedenken, meld je dan 

aan bij mij. 

f. Stookvergunning.  De gemeente Laarbeek geeft geen stookvergunningen meer uit. 

Sinds 1 januari is het mogelijk om groenafval gratis aan te bieden op de 

gemeentelijke stort mits je in Laarbeek woont. 

Op de tuinen zijn ook de stookton en –korf niet toegestaan. Te dikwijls staat de 

wind “verkeerd” en hebben anderen last van de rook. 

g. NL-doet 2019 op zaterdag 16 maart.  



Het idee is dat vrijwilligers, verenigingen of stichtingen helpen met het uitvoeren 

van een klus waar ze niet aan toe komen. Bij “: de Koppel” zijn het vooral onze 

eigen leden die een klus oppakken voor een verbetering op de volkstuin. Zo hebben 

we al heel wat hekwerk en afrastering vernieuwd, sloten schoongemaakt, bomen en 

hagen gesnoeid, mooie bordjes met tuinnummers gemaakt. Ook dit jaar hebben we 

ons weer aangemeld met een project: Het project is omschreven als: er moeten 

weer een aantal achterstallige klussen gedaan worden, reparatie van afrastering, 

schilderen poort, de keet opknappen, opknappen toegangsweg, aanpassen pomp, en 

aanleggen van kabel ten behoeve van de waterpomp. Concreet is er genoeg werk te 

doen. We gaan niet het oude hek schilderen, maar er komt een nieuwe hoge poort. 

Daarom aan iedereen de oproep om aanstaande zaterdag tijd vrij te maken voor NL 

doet en het verbeteren van onze volkstuincomplex. Naast de gezamenlijke grote 

klussen kun je ook tijd besteden aan opruim klussen op je eigen tuin. Wat we graag 

willen is dat door met heel veel mensen gelijktijdig aan de slag te gaan je na afloop 

kunt zien dat de tuin er weer pico bello bijligt. Niet alleen de hoofdpaden of de 

keet, maar het hele complex. Samen met de tuincommissie gaat het bestuur op die 

dag ook alle percelen een keer opnieuw inmeten en worden er grenspaaltjes 

geslagen. Dit doen we omdat in de loop der tijd de grenzen tussen sommige tuinen 

niet meer duidelijk zijn. Kortom: Er is veel te doen, dus aan iedereen de vraag kom 

aanstaande zaterdag meewerken. Het begint om 09.00 uur. Er is een gezamenlijke 

koffiepauze en voor wie wil wordt er voor een lunch gezorgd. Als je alleen maar in 

de middag tijd hebt, ook dan ben je van harte welkom om mee te werken aan NL 

doet. 

Ay Chen vraagt nog wat uitleg over de elektrische pomp. Deze wordt aangelegd bij 

het Koppelhuyske en pompt water in een groter reservoir waaruit weer geput kan 

worden door de mensen met hun tuinen daar in de buurt. 

h. Ledenadministratie en facturering.  Deze zaken zijn sinds kort gedigitaliseerd door 

Rob Manders samen met Chris. Na wat kleine haperingen loopt nu alles op 

rolletjes. 

i. Website en plattegrond. Er is er 1 januari een nieuwe website de lucht in gegaan 

voor onze vereniging. Deze site kan worden benaderd met de opdracht 

www.volkstuindekoppel.nl en niet via Google. Bij deze laatste krijg je nog de oude 

site te zien. Omtrent de plattegrond en de ledenlijst op de site was nog de vraag of 

het vermelden van de naam bij het perceelnummer wel is toegestaan. Dit wordt nog 

nagevraagd bij de afwezige leden, maar door de vergadering werd geen bezwaar 

geopperd. Ook is het niet in strijd met de huidige privacy-wetgeving. 

j. Bestellen zaad.  

We hebben een nieuwe leverancier. De eerste geluiden zijn goed. Een aantal leden 

zouden graag nog kleinere hoeveelheden aardappel willen bestellen. Daar komen 

we nog op terug. Voor nu: Garant Zaden heeft professioneel werk geleverd. De 

vergadering heeft hierop instemmend gereageerd. 

k. Waarborgsom voor iedereen.  

Steeds meer hebben we te maken met een grote puinhoop op de tuin van mensen 

die het lidmaatschap opzeggen. Deze zaken dienen door vrijwilligers weer 

http://www.volkstuindekoppel.nl/


opgeruimd te worden en naar de stort te worden gebracht. Dit kost veel inspanning, 

tijd en geld. Ook worden de sleutels door de ex-leden niet teruggebracht cq 

ingeleverd. Dit heeft geleid tot het voorstel om voor iedereen een eenmalige 

borgsom van 25 euro te vragen. Na het aanhoren van de argumenten stemt de 

vergadering unaniem in met het voorstel en zal t.z.t. een nota worden aangeboden 

met daarop de waarborgsom. 

6. Diverse werkgroepen. 

Leo bedankt alle vrijwilligers die zich hebben ingezet het afgelopen jaar. Enkele leden 

worden toch even met name genoemd. Hij vroeg derhalve een applaus voor de 

tuincommissie, bestaande uit Jan Janssen, Jan van der Sanden en Walter van Boekel. Zij 

doen achter de schermen en ook voor de schermen veel werk voor de tuinvereniging.  

Ook voor de schoonmaakploeg werd geapplaudisseerd. We hebben een prachtige keet en 

ook een eigen toilet. Het afgelopen jaar hebben Elly  van Boekel en Therese van der 

Sanden deze ruimtes fantastisch schoon gehouden. Namens Elly en Therese het verzoek of 

één van onze leden dit team wil aanvullen. Dan is het met name tijdens de vakantieperiode 

wat makkelijker om het werk te verdelen. Hiervoor kan men zich melden bij Therese of 

Elly. 

De pompenploeg bestaat uit Jan van der Sanden, Hein Brouwer en Frans van Roosmalen, 

maar het onderhouden van de pompen zal voortaan gaan gebeuren onder leiding van de 

tuincommissie. 

De werkgroep mest is niet bijeen geweest, voortaan zal de tuincommissie ook dit zelf gaan 

regelen wel met het verzoek om het mest vanaf de voorkant op te scheppen en niet alleen 

vanaf de bovenkant. Te veel mest “loopt” nu door tot aan de IVN toe! 

Op de vraag of de GFT ook wordt aangevuld wordt geantwoord dat de gemeente dit op 

verzoek doet. Het telefoonnummer van de betreffende ambtenaar wordt z.s.m. 

doorgegeven aan het bestuur. 

Het maaien van de hoofdpaden gebeurt door Jan van Doren. Ook voor Jan een applaus. 

Omdat hij niet langer alles kan maaien het verzoek of iemand van onze leden hem hierbij 

kan ondersteunen. Dhr. Kicken en dhr. Schefman stellen zich hiervoor beschikbaar. Zij 

zullen nog worden benaderd om verdere afspraken te maken. 

Ten slotte wordt ook Joep Van Egdom genoemd. Joep was lid van de mestploeg, maar 

Joep is er altijd bij NL doet, bij opruimdagen, maar ook als er tussentijds iets gerepareerd 

moet worden aan de keet of de mededelingen kast. Een applaus voor Joep.  

7. Aanpassing HH-reglement.  

Na voorlezen van de gewijzigde punten met enige toelichting door Chris wordt door de 

ledenvergadering het aangepaste reglement goedgekeurd. Momenteel wordt er nog gewerkt 

aan een volledig herzien reglement dat tijdens een volgende ledenvergadering ter 

goedkeuring op de agenda zal worden geplaatst. 

8. Rondvraag. 

a. Hoe hoog mogen “wissen” worden? 



Hetgeen geldt voor alle struiken, bomen en planten: de buren mogen geen last 

hebben van hetgeen er in de tuinen wordt geplant en geteeld! 

b. Wordt de sloot aan de west-kant ook geveegd? 

Dit moet nog worden geregeld, maar m.i. moet de boer van het aangrenzend 

perceel hiervoor zorgen. 

c. In het “nieuwe” reglement wordt opgenomen dat “vreemden” niet worden 

toegelaten op de tuinen. Als er iemand om welke reden dan ook langere tijd 

afwezig is en voor onderhoud iemand anders naar de tuin laat komen, geef dit dan 

door aan het bestuur of de tuincommissie. 

d. Laat iedereen er mee op toezien dat diegenen die mest komen brengen dit ook zo 

ver mogelijk naar achter doen. De mest moet zoveel mogelijk binnen “de muren” 

blijven! 

e. Wat te doen met de leden die geen computer hebben? 

Als er belangrijke mededelingen zijn worden zij gebeld, de mededelingen worden 

opgehangen op het mededelingenbord en in het Koppelhuyske. 

9. Sluiting. 

Leo sluit de vergadering en nodigt Marcel van de Kerkhof uit om na een korte pauze zijn 

presentatie omtrent natuurfotografie te houden. 

 

 

Chris. 


